

## ERNEST BOREL



### 155th Anniversary Skeleton Limited Collection GGR9155-3299BR

Ernest Borel presents the 155th Anniversary Skeleton Limited Collection in honour of the many models and innovations that have marked its century-and-a-half existence. Now the brand lays another milestone in its history and legend. Inside this timepiece beats a 2892 calibre, an elegant skeletonised movement with an exquisite Louis XIV decoration. Striking a delicate balance between horological technique and art, the intricate skeleton work is evidence of the savoir-faire and passion that has inspired Ernest Borel from the very first day. The refinement in every detail testifies to the perfection that is the brand's only goal. 1,000-piece limited series.

Movement	Skeleton, automatic, ETA 2892 calibre, 21 jewels, gilded finish, blued screws and exclusive Louis XIV decoration
Functions	Hours, minutes and seconds
Case	Pink gold-plated stainless steel, 40.5 mm Anti-reflective sapphire crystal and transparent caseback Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	11 diamond hourmarkers Gilded hands
Bracelet/Strap	Brown alligator with pink gold-plated steel folding clasp
Other versions	Stainless steel with rhodium-plated skeleton movement. 500-piece limited series

## ERNEST BOREL



### 155th Anniversary Skeleton Limited Collection GGR9155-3299BR

A l'occasion de son jubilé, Ernest Borel présente la 155th Anniversary Skeleton Limited Collection. Hommage aux nombreux modèles et innovations réalisés depuis plus d'un siècle et demi, la marque pose aujourd'hui un important jalon dans son histoire et perpétue la légende. Au cœur du garde-temps, un calibre 2892 bat et fait vivre l'élégant mécanisme de son mouvement squeletté et finement décoré Louis XIV. Délicat équilibre entre technique horlogère et art, le fin travail de squelettage met en évidence le savoir-faire et la passion qui anime Ernest Borel depuis toujours. Le raffinement présent jusque dans chaque détail témoigne de la perfection que souhaite atteindre la marque au travers de chacune de ses créations. Edition limitée à 1'000 pièces.

Mouvement	Squelette, mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2892, 21 rubis, finitions dorées, vis bleuies et décor exclusif Louis XIV
Fonctions	Heure, minute et seconde
Boîtier	Acier inoxydable plaqué or rose, 40.5 mm Glace saphir traitée antireflet et fond transparent Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	11 index diamants Aiguilles dorées
Bracelet	Alligator brun avec boucle déployante en acier plaqué or rose
Autres versions	Disponible en version acier inoxydable, mouvement squelette rhodié. Edition limitée à 500 pièces